

<https://www.haaretz.com/israel-news/2023-11-11/ty-article/israelis-to-rally-across-country-to-call-for-release-of-hostages-from-hamas-captivity/0000018b-beed-dea2-a9bf-feffdd480000>

# Thousands Rally Across Israel to Call for Release of Hostages From Hamas Captivity

Original: (Deutsch unten)

Thousands of Israelis are demonstrating at various locations across the country to call on the government to secure the immediate release of Israeli hostages abducted by Hamas on October 7 and held in the Gaza Strip.

The main rally is taking place in front of the Tel Aviv Museum, a location now dubbed "Hostages Square" by demonstrators. Demonstrators are marching there from near the country's military headquarters in the city.

Speakers include former Israeli President Reuven Rivlin, former Education Minister Shay Piron, singers Shlomo Artzi and Ninet Tayeb, and representatives of hostages' families.

Demonstrators marked the birthday of Sasha Tropanov, a Tel Aviv resident who was kidnapped to Gaza from his family home at [Kibbutz Nir Oz](#) along with his grandmother, mother, and girlfriend.

In the coastal town of Caesarea, where Prime Minister Benjamin Netanyahu's private residence is located, demonstrators are [calling for the premier's resignation](#).

"Every minute that passes increases the rage against the defendant [Netanyahu, who is on trial for corruption], who after 34 days continues to fail to release the hostages, restore security for the citizens of Israel, restore the communities near Gaza, [allow residents of the north to return to their homes](#), and back IDF soldiers and their commanders who are fighting against Hamas," organizers said in the invitation to the rally. A silent demonstration in support of the hostages was meanwhile held at Jerusalem's Paris Square.

Later in the evening, Caesarea will hold an official memorial for the hundreds of Israelis who were [murdered at the Nova Music Festival](#) at Kibbutz Re'im on October 7.

In the northern city of Haifa, demonstrators called for a new government and said they refused to wait for the war to end. Demonstrators then drove a convoy to the demonstration in Caesarea.

Other demonstrations were held in Be'er Sheva and Eilat.

Deutsch:

## **Tausende versammeln sich in ganz Israel, um die Freilassung von Geiseln aus der Gefangenschaft der Hamas zu fordern**

Tausende Israelis demonstrieren an verschiedenen Orten im ganzen Land, um die Regierung aufzufordern, die unverzügliche Freilassung der am 7. Oktober von der Hamas entführten und im Gazastreifen festgehaltenen israelischen Geiseln sicherzustellen.

Die Hauptkundgebung findet vor dem Tel Aviver Museum statt, einem Ort, der von den Demonstranten als "Geiselplatz" bezeichnet wird. Die Demonstranten marschieren von der Nähe des militärischen Hauptquartiers in der Stadt dorthin.

Zu den Rednern gehören der ehemalige israelische Präsident Reuven Rivlin, der ehemalige Bildungsminister Shay Piron, die Sänger Shlomo Artzi und Ninet Tayeb sowie Vertreter der Familien der Geiseln.

Die Demonstranten gedachten des Geburtstags von Sasha Tropanov, einem Einwohner von Tel Aviv, der zusammen mit seiner Großmutter, seiner Mutter und seiner Freundin aus seinem Haus im Kibbutz Nir Oz nach Gaza entführt wurde.

In der Küstenstadt Caesarea, wo sich die Privatresidenz von Premierminister Benjamin Netanjahu befindet, fordern Demonstranten den Rücktritt des Ministerpräsidenten.

"Jede Minute, die verstreicht, steigert die Wut auf den Angeklagten [Netanjahu, der wegen Korruption vor Gericht steht], der es nach 34 Tagen immer noch nicht geschafft hat, die Geiseln freizulassen, die Sicherheit für die Bürger Israels wiederherzustellen, die Gemeinden in der Nähe des Gazastreifens wiederherzustellen, den Bewohnern des Nordens zu erlauben, in ihre Häuser zurückzukehren, und die Soldaten der IDF und ihre Kommandeure zu unterstützen, die gegen die Hamas kämpfen", so die Organisatoren in der Einladung zu der Kundgebung. Eine stille Demonstration zur Unterstützung der Geiseln fand unterdessen auf dem Pariser Platz in Jerusalem statt.

Später am Abend findet in Caesarea eine offizielle Gedenkfeier für die Hunderte von Israelis statt, die am 7. Oktober auf dem Nova-Musikfestival im Kibbutz Re'im ermordet wurden. In der nördlichen Stadt Haifa forderten die Demonstranten eine neue Regierung und erklärten, sie wollten nicht auf das Ende des Krieges warten. Anschließend fuhren die Demonstranten in einem Konvoi zur Demonstration in Caesarea.

Weitere Demonstrationen fanden in Be'er Sheva und Eilat statt.